
 

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2019/2decom/28/08/2019 

betreft 2de commissie – vergadering 28 augustus 2019

 
 
Hilde De Sutter, voorzitter van de 2de commissie, opent de 
zitting om 18:05u. 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 12 juni 
2019 

Geen opmerkingen op het verslag. 
 
Raadslid Matthys vraagt of de agenda van de huidige 
commissiezitting nog kan aangepast worden nl. punt 10 i.v.m. 
de maximumfactuur in het Provinciaal Onderwijs. Dit punt is 
naar de commissie doorverwezen door de Voorzitter van de 
Provincieraad op basis van artikel 59 HRPR: mondelinge vraag 
van Peter Hertog naar een stand van zaken “Maximumfactuur in 
het Provinciaal Onderwijs”. Raadslid Matthys vraagt om dit te 
laten verzetten naar de provincieraad omdat er 2 delen kunnen 
beschouwd worden nl. een technisch deel zijnde de ‘stand van 
zaken’ en een zuivere politieke vraag ivm de visie van de 
deputatie. De Voorzitter van de Provincieraad geeft aan dat de 
vraag dan moet geherformuleerd worden zodat het een puur 
politieke vraagstelling wordt. Raadslid Matthys zal dit met Peter 
Hertog opnemen en het nodige doen. 
De voorzitter van de commissie neemt akte dat punt 10 vandaag 
niet doorgaat in de commissie in afwachting van een eventueel 
nieuw initiatief t.a.v. de Provincieraad. 

2. Interne Organisatie  
Forensische auditopdracht 1908 001 
Kennisneming van het Auditrapport en van de geplande acties 
om tegemoet te komen aan de aanbevelingen 

Geen vragen of opmerkingen. 

3. Functie Provinciegriffier 
Vaststelling van de selectieprocedure, wijze van invulling en 
samenstelling selectiecommissie 

Geen vragen of opmerkingen. 

4. Provinciaal Onderwijs 
Naamswijziging provinciale scholen en centra m.i.v. het 
schooljaar 2019 – 2020 
Kennisneming 
 
Gedeputeerde Moens verwijst naar het traject naamswijziging 
welke in de vorige commissie werd toegelicht en hij vermeldt dat 
de planning voor de uitvoering ondertussen is ontvangen. Deze 
informatie is toegevoegd als bijlage aan het dossier. 
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Raadslid Dooms vraagt of het woord ‘provinciaal’ geschrapt 
wordt. 
Gedeputeerde Moens antwoordt dat dit niet het geval is, in alle 
communicatie, brochures, schoolagenda’s en dergelijke staat 
het woord provincie duidelijk vermeld. Het is evident dat daar 
rekening wordt mee gehouden. 

5. Erediensten – Orthodoxe Kerkfabrieken 
Apostel Andreas te Gent 
Jaarrekening 2018 – verlenen van gunstig advies 

Geen vragen of opmerkingen. 

6. Bestuurszaken – APB Provinciaal Zorgcentrum Lemberge 
Goedkeuring van het ontwerp van pensioenlastconvenant 
tussen de Provincie, het APB, de gemeente Merelbeke en het 
OCMW Merelbeke en machtiging van de Deputatie tot uitvoering 
en het stellen van rechtshandelingen 

Gedeputeerde Grillaert licht toe dat het geen evidentie was om 
de provincielasten en de risico’s daaraan verbonden over te 
nemen bij het inkantelen van het zorgcentrum in de zorgband 
via de gemeente Merelbeke. Het standpunt van Vlaanderen was 
dat de pensioenlast integraal bij de provincie zou blijven. Voor 
de provincie is dit een moeilijke zaak en werd er gekozen voor 
een overleg met Merelbeke om de continuïteit te behouden bij 
de inkanteling tegen 31 december 2019. De besprekingen met 
Merelbeke zijn goed verlopen en er is een oplossing gevonden 
om de lasten te verdelen. In de raad van bestuur en het 
directiecomité is het pensioenlastconvenant zoals het vandaag 
principieel voorligt unaniem goedgekeurd. Men is erin geslaagd 
om een mooie verdeling te maken voor de lasten; de volledige 
voorzieningen voor de pensioenlasten zijn behouden gebleven 
bij de provincie. 

Mevr. Christine Rouan, algemeen directeur APB Provinciaal 
Zorgcentrum Lemberge en meester Derde zijn beschikbaar voor 
extra vragen. Geen verdere vragen of opmerkingen. 
 

7. Bestuurszaken – EthiasCo cvba 
Lidmaatschap Client Board 
Bevestiging aanstelling Walter Roggeman 

Geen vragen of opmerkingen. 

8. Patrimonium Provincie en paraprovinciale instellingen 
Raamcontract “Schrijnwerk en droge afbouw” 
Goedkeuring van voorwaarden en raming, opdracht te gunnen 
bij wijze van openbare procedure met nationale bekendmaking 

Geen vragen of opmerkingen. 

9. Kerkfabriek Sint-Baafskathedraal – bouwwerken: 
onthaalcentrum Lam Gods in tuin Bisschoppelijk Paleis 
Goedkeuring zakenrechtelijke regeling, machtiging van de 
deputatie 
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Geen vragen of opmerkingen. 

10. Doorverwezen door de Voorzitter van de Provincieraad op basis 
van artikel 59 HRPR: mondelinge vraag van Peter Hertog naar 
een stand van zaken “Maximumfactuur in het Provinciaal 
Onderwijs”. 
Niet behandeld in de commissie in afwachting van een 
eventueel nieuw initiatief t.a.v. de Provincieraad.. 

11. Toelichting: de cvba Waalse Krook – provinciale betrokkenheid 
– historiek en stand van zaken 

Gedeputeerde Grillaert verwijst voor de toelichting naar de presentatie 
die gegeven wordt door Hedwig De Pauw. Er is nog geen formele 
beslissing genomen betreffende de btw-problematiek. 

Raadslid Blommaert vraagt naar de juridische begeleiding in het 
project. Hedwig De Pauw geeft aan dat dit gebeurt door meester 
Devers voor de aandeelhoudersstructuur, meester Rika Heijse voor 
exploitatie & geschillen met derden en kantoor Stibbe voor financiële 
aangelegenheden zoals de problematiek BBI - btw. 

Raadslid Evrard vraagt of de renteloze lening van 6 miljoen euro 
omgezet is in eigendomsrecht van 15 miljoen euro. Hedwig De Pauw 
antwoordt dat dit niet als dusdanig kan gesteld worden, de renteloze 
lening van 6 miljoen euro is overgedragen als recht aan de stad Gent. 
Alle proportionele rechten van de provincie van in het begin zijn 
behouden omdat alleen op die manier de btw-regeling kan bekomen 
worden. Raadslid Evrard stelt dat het dus om een hypothetisch 
eigendomsrecht gaat. Dit wordt door Hedwig De Pauw bevestigd. De 
provincie is voor 25 % eigenaar van het gebouw.  
Raadslid Evrard vraagt verdere toelichting over het feit dat enerzijds 
de cvba de renteloze lening niet kan terugbetalen maar anderzijds de 
buffer van 4 miljoen euro toch kan gebruiken voor andere doeleinden 
zoals bijvoorbeeld de btw vordering. Hedwig De Pauw antwoordt dat 
de vaststelling klopt en wijst erop dat strikt genomen de buffer 
aangelegd is voor onvoorziene omstandigheden/meerkosten in de 
bouwwerken maar dat men nu noodgedwongen deze gebruikt om de 
btw geregeld te krijgen. Hedwig De Pauw voegt eraan toe dat er op 
korte termijn een probleem kan ontstaan op het vlak van het gebruik 
van het gebouw (sanitair, liften ed.) door het hogere bezoekersaantal 
op jaarbasis. De buffer van 4 miljoen was ook daarvoor voorzien. 
Raadslid Evrard vraagt wat er zal gebeuren als er plots dringende 
kosten opduiken. Hedwig De Pauw zegt dat de aandeelhouders daarin 
solidair zijn, hij legt uit dat het algemeen gebruik door de 
aandeelhouders wordt beslist dus de provincie kan daarvoor nog 
gecontacteerd worden. Tenzij de exploitatie goed genoeg loopt. 

Raadslid Evrard vraagt of er geen probleem is met de 
vertegenwoordiging in de cvba, is dit geen vreemde samenstelling? 
Gedeputeerde Grillaert verklaart dat de verdeling van de provinciale 
vertegenwoordiging aangepast is omwille van een genderprobleem. Er 
is met de meerderheid gekozen voor deze oplossing. 

Raadslid Dooms vraagt of er geen sprake kan zijn van een verkapte 
subsidie. Hedwig De Pauw antwoordt dat dit zo niet kan gesteld 
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worden omdat er moet gekeken worden naar de impact op het 
moment dat de cvba ophoudt te bestaan en dan behoudt de provincie 
al zijn rechten. Raadslid Dooms checkt of het klopt dat de lening van 6 
miljoen euro aan de stad Gent terugbetaald wordt door de cvba. 
Hedwig De Pauw bevestigt dit en voegt eraan toe dat de stad Gent 
zullen geconfronteerd worden met een grotere uitgave in de 
exploitatie. 

Raadslid Roman vraagt naar het standpunt van de derde 
aandeelhouder tov de BBI en de overdracht van de renteloze lening 
aan stad gent. Hedwig De Pauw legt uit dat er voor hen niets 
verandert, de oorspronkelijke regeling voor hen blijft. Enkel voor de 
provincie was er een probleem door het wegvallen van de exploitatie. 

Raadslid Evrard checkt of er kan gesteld worden dat er voor de 10 
miljoen euro dat er in het project gestoken is er aan 15 miljoen euro 
aan eigendomsrechten in de plaats zijn gekomen. Hedwig De Pauw 
antwoordt bevestigend, de terugbetaling van de cvba aan de stad zal 
door stad Gent moeten gebruikt worden om de (waarschijnlijk 
duurdere) exploitatie mee te bekostigen. 

Raadslid Taylor vraagt of er een clausule is voorzien voor als de 
provincie ophoudt te bestaan. Hedwig De Pauw antwoordt dat daar 
niets is voor voorzien. Als dit zich voordoet dan zal zoals bij eerdere 
afslankingen bekeken worden door wie de rechten en de plichten 
kunnen overgenomen worden, Vlaanderen of de stad. 

De voorzitter bedankt Hedwig De Pauw voor de duiding. 

12. Varia 

Geen varia. 

 

Hilde De Sutter, voorzitter van de 2de commissie, sluit de zitting om 
18u50. 

 

Gent, 30 augustus 2019

Ambtenaar-verslaggever  De voorzitter    

 

Hilde Moerenhout   Hilde De Sutter 


